
J E G Y Z Õ K Ö N Y V 
 

Készült: Bánréve Község Képviselõ-testületének, Serényfalva Község Képviselõ-
testületének, Hét Község Képviselõ-testületének és Sajópüspöki Község Képviselõ-
testületének 2010. január 27-én 15.00 órai kezdettel megtartott közös ülésérõl. 
 
Jelen vannak:  Bánréve Község Képviselõ-testülete: 
 

Hajdu Gábor József polgármester,  
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
Virág Imréné képviselõk. 
 

Igazoltan távol: Révay István alpolgármester. 
 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix Bánréve Község Jegyzõje, 

 Tóth Tamásné gazdálkodási fõelõadó. 
 

Lakosság részérõl:       Pucsok Péterné  a Jobbik Magyarországért Bánrévei Szervezete  
 képviseletében. 
 

Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Bánréve 
Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert a 10 képviselõbõl 9 fõ 
jelen van. Alpolgármester Úr igazoltan van távol, kórházban van. Jegyzõkönyv hitelesítõnek 
Elekes Péter képviselõ Urat és Kozma Lászlóné képviselõ Asszonyt javasolta.  
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 9 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak:  Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete: 
 
   Varga Zoltánné polgármester, 
   Varga Istvánné alpolgármester, 
   Reményi Lajosné, 
   Tamás János képviselõk. 
 
Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzõje. 
    
Varga Zoltánné polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Sajópüspöki 
Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, a 6 fõs testületbõl 4 fõ jelen 
van. Igazoltan maradt távol Durkó Gáborné képviselõ Asszony és Lászka László képviselõ 
Úr. 
Jegyzõkönyv hitelesítõnek Varga Istvánné alpolgármester Asszonyt és Tamás János képviselõ 
Urat javasolta. 
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Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselõ-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 
                                   Veres Zoltán alpolgármester,  

Bárdos Pál képviselõ, 
   Csontos Mihály képviselõ, 

Gyurkó Zsuzsanna képviselõ, 
Horváth László képviselõ, 
Majtényi Géza képviselõ, 
Mészárosné Kulcsár Edit képviselõ. 
 

Tanácskozási joggal: Dr. Herczeg Tibor Serényfalva Község Jegyzõje. 
 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert a 8 fõ képviselõbõl mind 
a 8 fõ jelen van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 8 igen szavazattal elfogadta  az 
alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselõ-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 

Kiss Bertalan, 
Lászka István, 
Pál Jánosné képviselõk. 
 

Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzõje. 
   
Távol maradt: Nazareczki István alpolgármester, 

Elek János képviselõ. 
 
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselõ-testülete határozatképes, mert a 6 fõ képviselõbõl 4 fõ jelen 
van. Jegyzõkönyv hitelesítõnek Kiss Bertalan és Lászka István képviselõ Urakat javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzõkönyv hitelesítõket, és az alábbi napirendet. 
  
Napirend:  1. Az ÁMK 2010. évi költségvetésének megtárgyalása (közös ülés Bánréve,  

Sajópüspöki, Serényfalva, Hét Községek Képviselõ-testületei) 
Elõadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
2. Az intézményfenntartó társulással kapcsolatos aktuális feladatok 
megtárgyalása (közös ülés Sajópüspöki, Bánréve Községek Képviselõ-
testületei) 
Elõadó: Hajdu Gábor József polgármester 



 
3. A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének megtárgyalása (közös 
ülés Sajópüspöki, Bánréve Községek Képviselõ-testületei) 
Elõadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
4. Indítványok, javaslatok 

       
 
1.napirendi pont: Az ÁMK 2010. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Jelenlévõk! Az ülés elején kiosztásra került egy módosított anyag. A 
módosítások Sajópüspöki dologi kiadásaira vonatkoznak. Sajópüspöki részérõl javaslatot 
tettek még csökkentésre, azok kerültek átdolgozásra a megküldött anyaghoz képest. Ezen 
változások vonatkozásában került javításra az anyag többi része is. Megkérem Tóthné Mustos 
Beatrix Jegyzõ Asszonyt, hogy tájékoztassa a testületeket a módosításokról. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A költségvetés pozitívan került módosításra. Sajópüspöki részérõl 
kiadás csökkentések kerültek még az anyagba. Változás még az anyagban, hogy az 
útiköltségek megtérítése is belekerült az anyagban, az eddig nem szerepelt benne Látható, 
hogy erõsen mínuszos az ÁMK és az óvoda költségvetése. 
 
Varga Zoltánné: A megküldött anyagot áttekintettük Sajópüspöki vonatkozásában. Nehéz volt 
szûkíteni, de ahol lehetõség adódott, ott még csökkentettünk a kiadásokon. Minden fillér 
számít. Sajópüspöki Képviselõ-testülete részérõl az anyagot így, ezekkel az ismertetett 
módosításokkal elfogadásra javasolom. 
 
Tóth Csabáné: A közalkalmazottak részére a Cafeteria juttatás ebben az anyagban szerepel? 
 
Hajdu Gábor: Ebben a költségvetésben nem szerepel semmilyen béren kívüli juttatás ami 
adható. 
 
Tóth Csabáné: Ezzel kapcsolatosan év végén egyszer összeültünk egyeztetésre. Akkor 
Sajópüspöki Képviselõ-testülete nem volt jelen. Jó lenne most beszélni errõl a dologról. Azon 
az ülésen arról volt szó, hogy a megoldás keresve lesz, a közalkalmazottak részére adható 
Cafeteria juttatással kapcsolatosan. Akkor azt mondtuk, hogy néhány verziót jó lenne 
kidolgozni erre, hogy étkezés, vagy ruhapénz, hogy milyen formában tud belekerülni a 
költségvetésbe. Ehhez képest semmivel nem találkoztunk. 
 
Hajdu Gábor: Az akkori beszélgetés alkalmával abban maradtunk, hogy a polgármesterek és a 
jegyzõk összeülnek és megvizsgálják a lehetõségeket. A megbeszélésre sor is került. Az alap 
költségvetés az intézmények tekintetében úgy került összeállításra, ahogy itt van mindenki 
elõtt. A tavalyihoz képest sajnos a kistérségi normatíva mintegy 10 millió forinttal kevesebb, 
amit kaptunk, az önkormányzati támogatást központilag 10%-kal csökkentették. Ennyivel 
romlott a helyzet. Az, hogy a mínuszok mibõl állnak, látható a kiadott anyagban. Bármilyen 
döntésrõl minõsített többséggel kell dönteni. Az egyeztetés eredménye az, hogy Sajópüspöki 
még húzott le a kiadásokból, amit lehetett. A mínuszt nem tudják kezelni, ahhoz, hogy 
mûködni tudjunk. A csoportokkal kapcsolatos változásról, május hóig kell dönteni. A 
csoportösszevonással, létszámcsökkentéssel kapcsolatos döntések is meg fognak születni. 
Február hónapban Sajópüspöki Képviselõ-testülete meghozza ezeket a döntéseket, látható 
lesz, hogy mit fog az segíteni. Igazgató Úrral is mindent átbeszéltünk. Mindent számításba 



vettünk, amit lehetett. Ahhoz, hogy a közalkalmazottak részére meghatározásra kerüljön 
Cafeteria juttatás, ebben a helyzetben nincs lehetõség. Reméljük, hogy ez az állapot csak 
átmeneti. A kiadások csökkentését át kell gondolni, Bánréve tekintetében is meg kell 
vizsgálni az óvodai dolgozók létszámát, valószínûleg onnan is elküldésre kerül egy fõ, és 
munkaügyi központ támogatással lesz felvéve ember. Az óvodánkban is 10 millió forint a 
mínusz. Sajópüspökiben is csökkentésre kerül majd a létszám. Ezeket az intézkedéseket 
sajnos meg kell tenni. A költségvetést el kell fogadni. Ebben az anyagban nem szerepel a 
közalkalmazottaknak Cafeteria. Senki nem tud vállalni plusz kiadásokat. Serényfalva esetében 
2 millió forint plusz mutatkozik, ott nem kellene hozzátenni. Azt is figyelembe kell venni, 
hogy minden felsõs gyermekre 52 ezer forintot fizetünk. Ezt mi a társult településektõl nem 
kérjük, soha nem is kértük. Örülünk, ha jönnek a serényfalvai, héti, sajópüspöki gyerekek. 
Ilyen gazdasági helyzetben át kell gondolni a mûködtetést, hogy mibõl tudunk gazdálkodni. 
Nincs igazán mozgástér. Ha egy költségvetés mínuszos, akkor rendeletben meg kell határozni, 
hogy mibõl biztosítja rá a fedezetet a testület. Sejtettük, hogy kevesebb lesz a finanszírozás, 
de nem sejtettük, hogy ennyivel. A cafeteria béren kívüli juttatás, ami bármikor adható. Ha év 
közben adódik lehetõség, akkor is lehet dönteni róla. Ha pozitív irányba sikerül elmozdulni, 
akkor lehet beszélni róla. Sajópüspöki például egy fillérrõl sem tud beszélni. Az egyeztetés 
eredménye ez, kérem, hogy így kerüljön elfogadásra az intézményi költségvetés, ahogy most 
mindenki elõtt ott van. Ha lesz mirõl tárgyalni, akkor vissza fogunk térni erre a dologra. Ha 
nem kerül elfogadásra az intézményi költségvetés, akkor nem lesz az önkormányzatunknak 
sem költségvetése. A jövõben foglalkozni fogunk a közalkalmazottak cafeteria juttatásával. 
Más kérdés, hogy jelenleg nincs erre mód. Amennyiben bármilyen más javaslat van, akkor a 
négy testület tárgyal róla. 
 
Varga Zoltánné: Bánrévének is ugyanúgy meg kell találnia, hiszen a 12 millió mínuszból 11 
milliót visz.  
 
Hajdu Gábor: Ne feledjük el, hogy minden egyes bejáró gyermekre Bánréve 52.000,-Ft-ot 
fizet. Ezt nem kérjük senkitõl, hiszen ha ezek a gyerekek nem járnának ide, akkor a mieinkre 
150.000,-Ft-ot is kellene fizetni. Látni kell, hogy ezt mi hitelbõl fogjuk finanszírozni. Sajnos 
ez a helyzet. Sajnos vannak olyan elképzelések, hogy a kistelepüléseken az oktatást egy az 
egyben meg kell szüntetni.  
Valóban méltatlan ez a helyzet a közalkalmazottakkal szemben. 
 
Ujváry Ferenc: Sajnos nagyon szûk a mozgástér. Én értem, amit a Polgármester Úr mondott. 
Remélem, hogy nem 10 millióval kevesebb amit ad a kistérség. Jó lenne, ha mégis valahogy 
sikerülne konszenzusra jutni, és a közalkalmazottakat nem hagynánk teljesen magukra. 
Megoldás lenne az is, ha az étkezésben nem vendég ebédet kellene fizetni, vagy védõköpeny, 
stb. Ilyen ötletekre lenne szükség. Apró dolgok is sokat számítanak. Akkor talán a 
közalkalmazottaknak nem lenne ennyire ellenérzése a Képviselõ-testületekkel szemben. A 
köztisztviselõk részére megállapítottuk a hétszeres szorzót, holott lehetett volna ötszörös is. A 
közalkalmazott a képviselõ jóindulatára van szorítkozva. Ez is beletartozik a 
gondolatmenetbe. Ha nem 605,-Ft lenne egy ebéd, hanem 200, vagy 300 forint, plusz 
valamilyen védõköpeny, munkaruha, stb. 
 
Bende György: Nekem az lenne a hozzáfûzni valóm az egészhez, hogy itt már nem arról 
beszélünk, hogy szorít a cipõ, hanem arról, hogy az a cipõ már lyukas. Ez a dolog nem a 
Képviselõ-testületek jóindulatától függ. Mindent támogatunk, de kérdezem mibõl, és ki fogja 
fizetni? A saját költségvetésünkbõl nem fogjuk tudni hozzátenni. Ezt felelõtlenség vállalni 



ebben a helyzetben. Egyetértek, mindenki azt szeretné, ha tudnánk adni, de honnan teremtjük 
elõ a pénzt rá, honnan, milyen forrásból? 
 
Virág Imréné: Amikor ezt az anyagot megkaptuk, elõvettem a tavalyi költségvetést. Ez, ami 
most van döbbenet. Ki fizeti ezt, mibõl? Bánréve fizeti hitelbõl? Amíg pontosan nem látható, 
hogy mit takarnak ezek a számok, én addig nem javaslom, hogy megszavazzuk ezt az 
intézményi költségvetést. Ez egy elképesztõ dolog, valami megoldás kell erre a helyzetre. Ezt 
a hiányt Bánréve nem fogja tudni kezelni. Ez nagyon fontos dolog, nagyon meg kell gondolni. 
Én már régen képviselõ vagyok, de ilyet még nem értem, amit most. Amíg le nem ülünk, és át 
nem látjuk, hogy ez a tetemes hiány mibõl adódik, addig nem javaslom megszavazni. 
Megoldást pedig közösen kell találni. Jó lenne, ha bizottsági ülés is lenne elõtte. Az 
alaptevékenység hogy csökkent le így 1/3-ra? 
 
Hajdu Gábor: Az intézményi költségvetés elfogadása elõtt nem szükséges pénzügyi bizottsági 
ülés. Ebben a költségvetésben semmi nincs, ami nem szükséges. A támogatás csökkent le így. 
A helyzet pillanatnyilat így néz ki. Az óvoda 11 milliós mínuszát létszámcsökkentéssel lehet 
csökkenteni, ha egy dolgozó elküldésre kerül, az körülbelül 4 milliót fog jelenteni. Jelenleg a 
törvényi elõírás szerinti 4 óvónõt alkalmazunk. A mínuszok csökkentésére vonatkozóan meg 
kell találni év közben a megoldást. Amennyiben az intézmények költségvetése nem kerül 
elfogadásra, úgy Bánréve Községnek nem lesz költségvetése. Intézkedéseket kell hozni, ez 
egy késõbbi döntés lesz. A minimális kiadások és az erre kapott bevételek alapján ez a 
helyzet. Ezt csak így tudjuk elfogadni, vagy ha nem ezzel a mínusszal, akkor még ettõl is 
nagyobbal.  
 
Szerna Csaba: December 29-én elhangzott egy beszélgetés Sajópüspöki kivételével. Az 
alapverziót mindenki tudja. Január 12-én összeültünk egy megbeszélésre a polgármesterek és 
jegyzõk. Akkor még nem ismertük a 2010. évi számokat. Serényfalva testülete hozott egy 
döntést, amit megküldtünk. A korábbi években a melegétkezés és 38.000,-Ft juttatást kaptak a 
közalkalmazottak. Most Bánréve és Sajópüspöki fõ a saját levébe. Az igaz Polgármester Úr, 
hogy 52.000,-Ft-ot kell fizetni minden bejáró gyermek után, de az se kerülje el senki 
figyelmét, hogy mennyi a vidéki gyermek, aki az intézménybe jár, azt hiszem, hogy több a 
bejáró, mint a helyi. Ha csak helyi gyerekek járnának az intézménybe, akkor még sokkal 
rosszabb lenne a helyzet, ha nem járnának ide a vidékiek, akkor még sokkal többet kellene 
fizetni. Támogatnám, hogy kezdjük valahogy el az évet, aztán meglátjuk, hogy min lehet 
húzni Bánrévén. 
 
Hajdu Gábor: Az biztos, hogy a pedagógusok esetében helyettesítés és túlóra csak annyi lesz, 
ami a tantárgyfelosztásban elfogadott. 
 
Szerna Csaba: Azt hiszem, mindenki számára látható, hogy nálunk még minden belefér. 
 
Tóth Csabáné: Serényfalva hozott egy döntést, Bánréve is hozott a közalkalmazotti 
cafeteriával kapcsolatosan egy döntést. Ugyanazokat kellene a három településsel 
megbeszélni. Amikor beszélgettünk, olyan verziók kerültek szóba, ami kevesebb, hiszen nem 
ragaszkodunk mi a 270.000,-Ft-hoz, vagy csak melegétkezés, vagy csak úgynevezett 
ruhapénz, vagy csak 15 napra az étkezés, stb. 
 
Naszádi Ferenc: Valika nénivel értek egyet. Nem fogom megszavazni ezt az intézményi 
költségvetést. Amit Zsuzsa is mondott, arról volt szó, hogy különféle verziók kerülnek 
kidolgozásra. Nem lett semmi kidolgozva. Nagyon kellemetlen dolog, hiszen képviselõ is 



vagyok, ugyanakkor közalkalmazott is vagyok. Az õ érdekeiket is képviselem. Bánréve 
nagyon sok rossz döntést hozott az elmúlt években. 
 
Varga Zoltánné: Mi ezt így elfogadásra javasoljuk. Ha Sajópüspöki Önkormányzata hitelt 
vesz fel a mínusz rendezésére, akkor minden egyes dolgozóhoz ragaszkodok. A dolgozók 
nálunk a plusz juttatásról le tudnak mondani, az állását mindenki félti. Ezek a számok amik 
láthatóak az anyagban, tényszámok, magukért beszélnek. 
 
Bán János: A társulási megállapodáson kellene valamit változtatni. Meg kellene nézni, hogy 
máshol hogy van megkötve, ugyanis máshol úgy kötötték a megállapodásokat, hogy nem 
ennyire együtt lélegeznek. Mindenhol lenne egy év eleji nyitás, látnánk, hogy plusz, vagy 
mínusz, a cafeteria annak arányában kerülne elfogadásra. Lehetne rugalmasabban is kezelni 
ezeket a dolgokat véleményem szerint. Engem is meglepett, hogy hogy jött ki 12 millió forint 
mínusz.  
 
Szerna Csaba: Tisztelt Igazgató Úr! Legyen úgy, ahogy te mondtad. Nektek Öngól, nekünk 
meg 300.000,-Ft-os cafeteria. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Ezt a  problémát Bánrévének kell kezelni. Serényfalva Önkormányzatának 
Képviselõ-testülete tett egy javaslatot, Bánréve részérõl kellene kimondani a juttatás 
rendszert, igazodva a köztisztviselõkhöz. Serényfalva Önkormányzatának álláspontja, hogy a 
közalkalmazotti és köztisztviselõi mérték a 2009. évihez képest ne csökkenjen. A kiindulás 
az, hogy 12.000,-Ft/hó/fõ melegétkezés plusz 38.000,-Ft ajándék utalvány + adóteher. 
Serényfalva partner tud lenni. A mérték nulláról indul. A székhely önkormányzatnak kell 
elmozdulni, ha el kell mozdulni. Így valószínû, hogy nem lesz az ÁMK-nak költségvetése. 
Serényfalva addig partner, amíg nem kell külön biztosítani rá összeget. Volt olyan 
önkormányzat, ahol a közalkalmazottak megkapták a béren kívüli juttatást, más 
önkormányzatoknál nem kaptak a dolgozók. 
 
Szerna Csaba: Ha 11.000,-Ft volt az étkezési hozzájárulás az elmúlt évben, ebben az 
összegben lett meghatározva, akkor hogy lehet, hogy a serényfalvai közalkalmazottak csak 
7.500,-Ft-ot kaptak havonta. Hol van a különbözet?  
 
Hajdu Gábor:  Tisztelt Képviselõ-testületek. Így javaslom elfogadni az intézményi 
költségvetést.  
 
Horváth László Serényfalva: Úgy látjuk, hogy nem tudjuk elfogadni a költségvetést így. Mi 
úgy látnánk, hogy a közalkalmazottak részére a melegétkezést 6 hónapra meg tudnák adni a 
testületek. Így feleslegesen ülünk itt. Tovább kellene valahogy tudnunk lépni.  
 
Mészárosné Kulcsár Edit: Az alapfeladatok ellátását végzik ezek az emberek, megérdemelnék 
a juttatást. 
 
Tóth Tamásné: Az ÁMK esetében 2.520.000,-Ft-ot, az óvoda esetében 900.000,-Ft-ot 
jelentene, összesen mintegy 3.500.000,-Ft-ot 6 hónapra a melegétkezés a közalkalmazottak 
részére. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Nem akarok beleszólni a bánrévei iskola költségvetésébe, de ahogy 
néztem az I-III. negyedéves beszámolót, a dologi kiadás 4 millióval több csak a bánrévei 
iskolát nézve. 



Varga Zoltánné: Javaslom, hogy ezt az intézményi költségvetést így fogadjuk el. El kell 
fogadni. El kell indulni így, mindenkinek a sajátja a fontos. Ha látjuk a késõbbiekben, hogy 
hogyan alakul a helyzet, annak figyelembevételével lehet dönteni. Az ÁMK költségvetését be 
kell építeni a település költségvetésébe. Nem zárkózunk el semmitõl, ha látjuk a számokat. 
Nem akarok a pedagógusok ellen beszélni, de a túlórák is szép számban fizetve lettek nekik 
az év folyamán, a köztisztviselõk nem kapnak semmilyen juttatást, amit a törvény megállapít. 
 
Mészárosné Kulcsár Edit: Évek óta nincs túlóránk. 
 
Varga Zoltánné: Mindenkinek be kell látni, hogy ekkora mínuszt nehéz kezelni. Ez egy-két 
közalkalmazott munkájába fog kerülni. Ha létszámleépítés lesz, az is fájni fog. Ez nagyon éles 
kérdés. Így is nagy döntés, így is fáj, de felelõs döntést kellene hozni. 
 
Kozma Lászlóné: Egyetértek a Polgármester Asszony által elmondottakkal. Mindannyiunk 
érdeke, hogy megkeressük a lehetõséget, de pillanatnyilat látható, hogy rosszul állunk. 
Érdekelt is vagyok, hiszen a lányom pedagógus, én hosszú évekig köztisztviselõ voltam, de 
nagyon rossz hallgatni ezt az egymásra mutogatást. Teljesen más a közalkalmazott és a 
köztisztviselõ. Más az illetményrendszer, a követelményrendszer, a munkaidõ, másak a 
törvényi szabályozások. Sok önkormányzatnál nem kaptak a pedagógusok annyi juttatást, 
mint nálunk. Mindig adtunk, nem is keveset, amíg lehetõség volt rá. Tisztelet a munkájukért. 
Nem szabad és nem is jó dolog összekeverni ezt a két dolgot. Egy ilyen költségvetési 
mínusznál a hitel az egyetlen lehetõség. Hitelt felelõsséggel hogy lehet megszavazni? Az 
lenne a jó megoldás, ha minden társult önkormányzat is hozzá tudna járulni. Jó lenne valóban 
legalább az étkezést biztosítani. 
 
Bende György: Tisztelt Képviselõ-testületek! Megdöbbenve ülök itt. 20 évvel a 
rendszerváltás után, megváltozott a világ. Iskolákat kell összevonni, hogy a létszám 
meglegyen. Egy órája ülünk itt és semmit nem léptünk elõre. 2010. január 01-jén ennyi 
mínusz van, szeptember hónapban mit fogunk még hozzátenni. Tudomásul kell venni, hogy 
ez a gondolkodásmód lehetetlen. A racionalitásnál kell maradni. Aki képviselõ és azt 
javasolja ebben a helyzetben, hogy a kiadásokat növeljük, az elfogadhatatlan.  Milyen hitel 
formában? Nem hogy erre, de másra sincs fedezet. Amíg bevételt nem tudunk növelni, addig 
ne növeljük a kiadásokat. Mindenki tegyen pontot az ügy végére. Azt kell látni, hogy a 
bevételi oldalt szeptember végére hogy tudjuk növelni. Ezt az iskolai struktúrát szeretnék 
megszüntetni. Ne hagyjuk! Mi azért lettünk ennek a társulásnak a tagjai, hogy a héti gyerekek 
méltó környezetbe tudjanak tanulni. Az elõzõ nem olyan volt. Ide tudtunk eljönni. 
Racionálisan kell gondolkodni. Haladjunk. Azt a hibát, hogy hitelfelvételre kerüljön sor a 
közalkalmazotti béren kívüli juttatásért, nem szabad elkövetni. Akik itt ülnek képviselõként, 
felelõsséget kaptak, hogy megoldják a nehéz helyzeteket. Kérem, hogy amit Polgármester 
Asszony mondott, támogassátok. Meg kell keresni, hogy 2010. szeptember hóban mit tudunk 
pluszba hozzátenni a költségvetéshez. Amennyiben új bevételi forrás jelentkezik, akkor 
megnézzük, hogy hogy lehet mellé tenni. 
 
Hajdu Gábor: Azt szeretném, ha falugyûlésre költségvetést tudnánk odavinni. A költségvetés 
folyamatosan módosításra kerül év közben. Szoktuk is módosítani. Ha így el tudjuk most 
fogadni, év közben a forrásokat meg tudnánk találni. Bánréve költségvetésébõl nem csak 21 
millió fog hiányozni. Ezt kell tudni kezelni. Ígéret van bõven. Kérem, hogy fogadják el a 
társult települések Képviselõ-testületei ezt az intézményi költségvetést, hogy tudjunk tovább 
dolgozni. Bízom benne, hogy ezt az anyagot, így el tudjuk fogadni. Amennyiben módosítás 



szükséges, úgy arra van év közben lehetõség. A plusz béren kívüli juttatáson ne akadjunk 
most fel.  
 
Tóth Csabáné: Serényfalva Képviselõ-testületének volt egy javaslata. 
 
Dr. Herczeg Tibor: Egyébként semmi más problémája nincs senkinek ezzel a költségvetéssel? 
Akkor ez egy nagyon jó költségvetés! Kis túlzással senkit nem érdekel az egész! 
Évek óta forráshiányos költségvetést tervezünk. Értelemszerûen mindig mûködési hitel van 
tervezve. 
 
Bende György: Azt kell látni, hogy a hitel mibõl lesz fizetve. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy ezzel a költségvetéssel induljunk neki. Alap indulónak ezt 
fogadjuk el. Az elfogadás után további tárgyalásokra is sor kerülhet. 
 
Hajdu Gábor Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette az ÁMK 2010. évi 
költségvetésének jóváhagyását  az ülés elõtt kiosztott módosított elõterjesztés szerint. Bánréve 
Község Képviselõ-testülete 6 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
1/2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy: ÁMK  2010. évi költségvetése 
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete az ÁMK 2010. évi költségvetését  az ülés elõtt kiosztott 
módosításokkal jóváhagyja. 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
6 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazattal 
 
2/2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy: ÁMK  2010. évi költségvetése 
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete az ÁMK költségvetésének meghatározásakor a 
forráshiányt hitel felvételével fedezi. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az ÁMK 2010. évi 
költségvetésének jóváhagyását az ülés elõtt kiosztott módosított elõterjesztés szerint. 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
��/2010. (I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  ÁMK  2010. évi költségvetése 
 



Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete az ÁMK 2010. évi költségvetését az ülés elõtt 
kiosztott módosításokkal jóváhagyja. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
��./2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy: ÁMK  2010. évi költségvetése 
 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete az ÁMK költségvetésének meghatározásakor a 
forráshiányt hitel felvételével fedezi. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
Szerna Csaba Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az ÁMK 2010. évi 
költségvetésének jóváhagyását az ülés elõtt kiosztott módosított elõterjesztés szerint. 
Serényfalva Község Képviselõ-testülete 6 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
5/2010. (I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  ÁMK  2010. évi költségvetése 
 
Serényfalva Község Képviselõ-testülete az ÁMK 2010. évi költségvetését az ülés elõtt 
kiosztott módosításokkal jóváhagyja. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
8 igen szavazattal 
 
 
Bende György Hét Község Polgármestere szavazásra tette az ÁMK 2010. évi 
költségvetésének jóváhagyását az ülés elõtt kiosztott módosított elõterjesztés szerint. Hét 
Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
��/2010. (I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  ÁMK  2010. évi költségvetése 
 
Hét Község Képviselõ-testülete az ÁMK 2010. évi költségvetését jóváhagyja az ülés elõtt 
kiosztott módosításokkal jóváhagyja. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 



 
Ezután Serényfalva és Hét Községek Képviselõ-testületei elhagyták az üléstermet. Bánréve 
Község Képviselõ-testülete Sajópüspöki Község Képviselõ-testületével folytatta a közös 
ülést. 
 
2. napirendi pont: Az intézményfenntartó társulással kapcsolatos aktuális feladatok 
megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Sajópüspöki Polgármester Asszonyával és Jegyzõ Asszonyával tárgyaltunk a 
társulással kapcsolatos aktuális feladatokról. Ígéretet kaptunk, hogy február 28-ig meghozzák 
a szükséges döntéseket. 
 
Henyecz Sándorné: A törvényi változást figyelembe véve döntést, döntéseket nem csak 
Sajópüspökinek kell hoznia. 
 
Hajdu Gábor: Az átszervezéssel kapcsolatos döntéseket meg kell hozni, hiszen május 15-ig 
van mód változtatásra, azután okafogyottá válik a dolog. Február 28-ig a szükséges döntések 
megszületnek. 
 
Hajdu Gábor Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette az intézményfenntartó 
társulással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalását. 
Bánréve Község Képviselõ-testülete 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
3/2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Az intézményfenntartó társulással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselõ-Testülete kötelezi magát, hogy az 
intézményfenntartó társulások 2010/2011. tanéveire vonatkozó változásokkal  kapcsolatosan 
szándékát legkésõbb 2010. február 28-ig írásban rögzíti. 
 
Határidõ: 2010. február 28- 
Felelõs: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az intézményfenntartó 
társulással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalását. 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
��/2010. (I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Az intézményfenntartó társulással kapcsolatos aktuális feladatok megtárgyalása 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselõ-Testülete kötelezi magát, hogy az 
intézményfenntartó társulások 2010/2011. tanéveire vonatkozó változásokkal  kapcsolatosan 
szándékát legkésõbb 2010. február 28-ig írásban rögzíti. 
 
Határidõ: 2010. február 28- 
Felelõs: Varga Zoltánné  polgármester 
 



 
 
3. napirendi pont: A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Az óvoda költségvetését javaslom, hogy így fogadjuk el. Ezt is fogja érinteni a 
társulással kapcsolatosan február végéig meghozott döntés. A Sajópüspöki tagóvodának 
körülbelül 1 millió forint a mínusza. 
 
Varga Zoltánné: Látható az anyagban, hogy 893.000,-Ft, pontosan. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez a költségvetési anyag is változott az útiköltséggel, ami az elõzõbõl 
kimaradt, valamint a közalkalmazotti cafeteria juttatás kihagyásával. A számadatokból 
minden látható.  
 
Hajdu Gábor Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette a Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének az ülés elõtt kiosztott módosításokkal történõ jóváhagyását. Bánréve Község 
Képviselõ-testülete 6 igen, 1 ellen és 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
4/2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének jóváhagyása 
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetését a z az 
ülés elõtt kiosztott módosításokkal jóváhagyja. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
5/2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének jóváhagyása 
 
Bánréve Község Képviselõ-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének 
meghatározásakor a forráshiányt hitel felvételével fedezi. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette a Napköziotthonos 
Óvoda költségvetésének az ülés elõtt kisosztott módosításokkal történõ jóváhagyását. 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
��./2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének jóváhagyása 
 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetését 
az ülés elõtt kiosztott módosításokkal jóváhagyja. 



 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
��./2010.(I.27.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Napköziotthonos Óvoda 2010. évi költségvetésének jóváhagyása 
 
Sajópüspöki Község Képviselõ-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2010. évi 
költségvetésének meghatározásakor a forráshiányt hitel felvételével fedezi. 
 
Határidõ: azonnal 
Felelõs: polgármester 
 
 
Ezután Sajópüspöki Képviselõ-testülete elhagyta az üléstermet. 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselõ-testület! Hétfõn február 01-jén 15.00 órától testületi ülést 
tartunk a hivatal épületében, majd 17.00 órától kerül megtartásra a közmeghallgatással 
egybekötött falugyûlés.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Bánréve Önkormányzat költségvetése február 15-e elõtt valamikor 
kerül tárgyalásra, azt a pénzügyi bizottság is tárgyalni fogja. Az intézmények költségvetését a 
társulási megállapodás alapján közösen kell elfogadni. 
 
Hajdu Gábor: A közmeghallgatáson elhangzottak is módosíthatják még a költségvetést.  
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
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